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جزئیاتی از عملکرد مالی بهارانه )3ماه امسال( شهرداری تهران
7000 میلیارد تومان درآمد کسب شده است.

 6400 میلیارد تومان هزینه شده و مانده مصرف نیز داشته است.
۸00 میلیارد تومان با مصرف بهینه، کمتر هزینه شده است.

1040 میلیارد تومان بدهی مربوط به مالیات بر ارزش افزوده جذب شده است.
 4200 میلیارد تومان بابت حقوق پرداخت شده است.

1100 راننده اتوبوس پاداش پایان خدمت و سنوات دریافت کرده اند.
1 ریال از بازپرداخت اوراق عقب ماندگی وجود نداشته است.

100 میلیارد تومان بابت پیش پرداخت خرید اتوبوس هزینه شده است.
1000 چرخ واگن مترو از 2هزارچرخ تحویل گرفته و پول آنها پرداخت شده است.

 ۸00 میلیارد تومان قرارداد برای خرید قطعات اتوبوس منعقد و 22۰میلیارد تومان 
پرداخت شده است.

مکث

خزانه دار شــورای شــهر تهران در جلســه دیروز 
گزارشــی از عملکرد مالی شــهرداری پایتخت در 
2ماه نخســت ســال ارائه داد و گفت کــه در این 
مدت 2هــزار و 83میلیــارد تومــان یعنی حدود 
24.82درصــد از درآمدهای بودجه شــهرداری 
تهران )50هزار و 370میلیارد تومان( محقق شده 
است. حبیب کاشانی تأکید کرد: »این گزارش برای 
مچ گیری نیست، بلکه شرح عملکرد است تا شورا به 
شهرداری کمک کند بودجه پیش بینی شده محقق 
شود.« معاون مالی و اقتصاد شهری شهردار تهران 
هم در جریان ارائه این گــزارش گفت که تا کنون 
شهرداری هیچ ملکی را نفروخته و یک ریال هم وام 
نگرفته و تمام  پرداخت ها از منابع درآمد بوده است. 
ابوالفضل فلاح البته گزارشی از دخل و خرج 3ماهه 
ابتدای امسال شهرداری تهران ارائه داد و تأکید کرد: 
»مالیات بر ارزش افزوده مانده از سال قبل به راحتی 
جذب نمی شد، اما خوشــبختانه هزار و 40میلیارد 
تومان بدهی مربوط به مالیات بــر ارزش افزوده را 

جذب کردیم.«
به گزارش همشهری، رئیس شــورای شهر تهران 
در ابتدای جلســه ضمن تبریک روز شــهرداری ها 
و دهیاری ها گفت: »شــهرداری ها و دهیاری ها به 
لحاظ وسعت عمل و تعداد، جایگاه خاصی در کشور 
دارند، اما متأســفانه در قانون اساسی هنوز جایگاه 
شهرداری ها به درستی تبیین نشده است. همچنین 
مدیریت محلی از مدیریت کلان کشور جدا شده و 
مدیریت محلی به مردم و مدیریت کلان هم به دولت 
سپرده شده که این جداســازی اتفاق بسیار خوبی 

بوده، اما هنوز در کشــور جا نیفتاده است.« مهدی 
چمران در ادامه به برگزاری نمایشــگاه شــهرهای 
خواهرخوانده و توانمندی مدیریت شهری هم اشاره و 
عنوان کرد: »این نمایشگاه به اعتقاد من رویداد خوبی 
بود و مدیریت شــهری در حد توان دستاوردهایش 
را به نمایش گذاشت. همچنین شــهرداری باید از 
همایش فرصت هــای ســرمایه گذاری که به مدت 
2روز )15و 16تیر( در برج میلاد برگزار می شــود، 
استفاده کند و اگر این مهم محقق نشد، باید براساس 

ظرفیت های داخلی برنامه ریزی و عمل کند.«

شهرداری  دنبال کسب درآمد از کمیسیون ماده100 نیست
گزارش عملکرد مالی 2ماه نخســت ســال توسط 
خزانه دار شورای شهر تهران ارائه شد و حبیب کاشانی 

گفت که در ماه های فروردین و اردیبهشت براساس 
ســند بودجه 1401شــهرداری تهران، باید بیش 
از 8هزار و 395میلیارد تومان محقق می شــد که 
2هزار و 83میلیارد تومــان )24.82درصد( محقق 
شــده و 6هزار و 300میلیارد تومان از برنامه عقب 
است. خزانه دار شــورا در ادامه به کسب 20میلیارد 
و 461میلیــون تومان از محل جرایم کمیســیون 
ماده 100اشــاره کرد و گفت: »بــه کار بردن کلمه 
شــجره خبیثه در رابطه  با جرائم کمیســیون ماده 
100 )رسیدگی به تخلفات ســاختمانی( گرچه از 
گذشته وجود داشــته، اما اتفاق خوبی نبوده است؛ 
چراکه اکنون 240هزار پلاک در کشــور و 78هزار 
پلاک در تهران دســتور قلع دارند و اگر شهرداری 
به دنبال کسب درآمد از این محل بود، دستور قلع آن 
را نمی داد و جریمه دریافت می کرد.« او همچنین با 
تأکید بر افزایش درآمد پایدار گفت: »در 2ماه نخست 
سال حدود 72درصد درآمدها ناپایدار و 28درصد 
هم پایدار بوده اســت؛ بنابراین ضــرورت دارد در 
شورای ششــم تلاش کنیم درآمد پایدار شهرداری 
به 50درصد برسد.« کاشــانی 4پیشنهاد هم برای 
تحقق درآمدهای شهرداری داد: »تشکیل ستاد عالی 
درآمد به ریاست شــهردار تهران به صورت هفتگی 
در ســازمان ها، مناطق و شرکت ها، پیگیری وصول 
مطالبات از اشــخاص، پیگیری وصول مطالبات از 
دولت و دستگاه ها و استفاده از ظرفیت مجتمع های 

ایستگاهی.« 

تخلفی رخ نداده است
دیروز اعضای شورا هم از پیگیری موضوع فروش چند 
ملک از سوی شهرداری تهران برای تامین حقوق و 
دستمزد کارکنان خبر دادند و همگی به اتفاق اعلام 
کردند چنین موضوعی صحت ندارد. ازجمله مهدی 
بابایی به خبر کذب شهر فروشی اشاره و عنوان کرد: 
»در یکی از جراید گزارشــی مبنی بر شهرفروشی 
توسط شهرداری برای پرداخت حقوق منتشر شده 
است، اما این موضوع صحت ندارد؛ چراکه هیچ گونه 
شهرفروشی ثابت نشده است.« محمد آخوندی هم 
تأکید کرد: »روال مثبتی در تحقق بودجه در پیش 
است و اگر گزارش 3ماهه ارائه می شد می توانستیم 
ارزیابی بســیار بهتری داشته باشــیم؛ چراکه اگر 
بخواهیم 3ماه نخست سال را با مدت مشابه سال قبل 
مقایسه کنیم وصول درآمد تقریباً یکسان بوده است 
و درآمد بیش از 5هزار و 500 میلیارد تومان در 3ماه 
است. همچنین شهرداری را مکلف کرده ایم 10هزار 
میلیارد تومان درآمد غیرنقدی محقق شود؛ ازاین رو 

تخلفی صورت نگرفته است.«

مصوبات یک فوریتی
در جلسه دیروز همچنین یک فوریت طرح »نظام نامه 
مشارکت محله ای شــهروندان با مدیریت شهری« 
و یک فوریت لایحه »فروش مجتمع ایستگاهی در 
دشت« بررسی و در نهایت اعضای پارلمان شهری 

با آنها موافقت کردند.

شهرداری، ملکی نفروخته است
اعضای شورا و معاون مالی و اقتصاد شهری شهردار تهران در جلسه دیروز پارلمان شهری پایتخت تأکید کردند

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو اعلام کرد
 آمادگی شهر زیرزمینی 

در برابر حوادث احتمالی 
امنیت مترو و مسافران پر شمار آن که 
در واگن ها به ســمت مقاصد موردنظر 
خودشان در حرکت هستند از اهمیت 
ویژه ای برخوردار اســت. مســئله 
اینجاست که شهروندان در شــهرزیرزمینی بزرگ مترو 
چقدر در برابر حوادث و بحران ها، ایمن هستند. بر همین 
اساس مانور عملیاتی انتشار دود و حریق در قطار و تخلیه 
مسافری حد فاصل ایســتگاه ورزشگاه آزادی تا ایستگاه 
چیتگر با حضور عوامل مترو و مسافران فرضی برگزار شد و   
مهدی شایسته اصل، مدیرعامل شرکت بهره برداری متروي 
تهران و حومه در گفت و گو با همشهری توضیحاتی ارائه داد. 

اجرای مانورهای ایمنی  یک کار تازه در متروي 
پایتخت محسوب می شود؟ 

به طور متوسط در متروي تهران ســالانه 8 مانور داخلی و یک 
مانور با حضور ســایر ارگان ها برنامه ریزی و اجرا می شود. تنوع 
مانورها بسته به شرایط موجود در خطوط مترو متفاوت است. 
مثلا برگزاری مانور ایمنی برای شناسایی نقاط ضعف و ایرادهای 
عملیاتی است و غیر از این مانور های دیگری هم داریم. همچنین 

در بحث مانور ها پیگیری رفع نواقص بسیار مهم است.
مترو برای حــوادث احتمالی چــه امکانات و 

تجهیزاتی در اختیار دارد؟ 
سیستم های اعلام و اطفاي حریق در ایســتگاه ها و تونل های 
مترو، کپسول های آتش نشانی مطابق استاندارد، سیستم های 
 تر و خشک آتش نشانی و سیستم های تهویه تونل های مترو از 
ابزار مورداستفاده در حوادث احتمالی است. همچنین ارتباط با 
سازمان های همکار ازجمله آتش نشانی، ستاد بحران شهر تهران، 
اورژانس و هلال احمر و برگزاری مانورهای مشترک نیز همواره 

در دستور کار مترو قراردارد.
در دوره جدید به موضوع ایمنی مترو و آمادگی 

نیرو ها چقدر اهمیت داده می شود؟
رویکرد جدید ایمنی اهمیت مضاعف به موضوع پیشــگیری از 
حوادث با شناسایی نقاط ضعف در حوزه های عملیاتی است و 
پس از آن برای مقابله با سوانحی که ممکن است رخ  دهند، بحث 
آمادگی و واکنش ســریع برای کاهش تبعات حادثه از اهمیت 
ویژه اي برخوردار است. این شرکت هم پرداختن به این مباحث 
را در اولویت کاری خود قرار داده است. ارتقاي زیرساخت های 
لازم ارتباطی بین سازمان ها و ایجاد فرایندهای کاری مشخص 
بین سازمان های مذکور نیز در دستور کار قرار دارد. ضمن اینکه 
پایش دائم مسائل مرتبط با ایمنی مسافران، شناسایی نقاط قوت 
و ضعف و رفتارهای ناایمن با دقت انجام می شود. همزمان نیز با 
صدور ابلاغیه ها در راستای افزایش ایمنی عملیات اقدام می شود.

پرویز سروری
نایب رئیس شورای شهر تهران

یکــی از موضوعــات مهــم، اســتفاده از 
ظرفیت دیپلماسی مدیریت شهری است 
که ما در این بخش با عقب ماندگی مفرط 
روبــه رو هســتیم. نمایشــگاه شــهرهای 
خواهرخوانده و توانمندی مدیریت شهری 
نقش بســزایی برای فعال کردن و انتقال 
ظرفیت هــا و تولید و تجمیع پتانســیل ها 
در حوزه شــهری دارد که می تواند صدای 

ما را به گوش جهانیان برساند.

مهدی عباسی
رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی

عــدم  شــفافیت فراینــد و وجــود قوانیــن 
موازی، وجود بوروکراسی اداری و زمان بر، 
نبود دستورالعمل شفاف برخی خدمات 
دفاتــر خدمــات الکترونیــک، اشــکالات 
حقوقــی و... بخشــی از مشــکلات دفاتر 
خدمات الکترونیک شهر است. از این رو 
ضرورت دارد لایحه ساماندهی و بازنگری 
فرایند دفاتر خدمات الکترونیک شهر به 

شورا ارسال شود.

تقدیر و تذکر

عدد خبر

مهدی اسماعیل پور؛ روزنامه نگارگپ

علی نصیری، رئیس سازمان پیشگیری 
و مدیریــت بحــران شــهر تهــران دربــاره 
فعالیت قرارگاه ایمنی کالبدی که چندی 
پیــش در شــهر تهــران آغــاز بــه کار کرد، 
گفت: »این قرارگاه یک قرارگاه هیجانی 
و مقطعی نیســت. ما بــرای این قــرارگاه 
2۰محــور کلــی و ۷۳اقــدام عملیاتــی را 
پیش بینــی کرده ایــم. جلســات آن نیــز 
به طور منظم برگزار خواهد شد. در واقع 
در این قرارگاه تمام ابعاد ایمنی کالبدی 

در شهر تهران پیش بینی می شود.« 

73
اقدام عملیاتی

رئیــس ســازمان بازرســی شــهرداری 
تهــران گفــت: »اســتفاده شــهروندان 
از ظرفیــت فضــای مجــازی بــرای ثبــت 
پیــام در ســامانه۱۳۷پلاس، ســرعت 
خدمات رســانی را افزایــش می دهــد.« 
داوود گــودرزی ادامــه داد: »مــا بــا 
بهره گیــری و کنــار هــم قــرار دادن تمــام 
ظرفیت های خود، 2سامانه ۱۳۷ و ۱۸۸۸ 
را بــا یکدیگــر تجمیــع کردیــم و بــا ایجاد 
درگاه واحد، شــهروندان می توانند پیام 

خود را در کمترین زمان ثبت کنند.« 
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